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Protokół 
z XXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 20 września 2012r. w godz.  od 9.00 do 11.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) przyjęcia statutu związku gmin pod nazwą Związek Gmin Wierzyca, 

b) zmian w budżecie gminy. 

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
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Ad. 5 

Interpelacje i wnioski radnych 
 

Stanisław Burek – na ostatniej sesji mówiłem o postawieniu znaku ograniczającego 

prędkość i wycięcie krzaków na drodze Lubieszyn – Wysin, tam jest realne zagrożenie 

życia, jedna tragedia chyba wystarczy, 

- w sprawie budowy boiska to zaskoczyło mnie to, że nie będzie postawiona wiata. 

 

Jerzy Bałachowski – rozmawiałem o podwyżce śmieci i SITA tłumaczy się, ze te podwyżki 

są w uzgodnieniu z wójtami gmin, 

- czy można rozorywać granice dzierżawionych o d gminy gruntów gminnych? 

- chciałbym podziękować za wyjazd PGNiG. U nas w gminie są złoża łupków, czy wiadomo, 

gdzie dokładnie? 

 

Ryszard Kruszyński- wczoraj w telewizji oglądałem program, którym mówiono o 60 – 

70% dofinansowania dla gmin w zwalczania rośliny „barszcz Sosnowskiego”. Może można 

byłoby skorzystać z takiego dofinansowania i zlikwidować tę roślinę koło starego dworca 

PKP? 

 

Grzegorz Michnowski – gminy mogą aplikować w tym programie tylko o tereny, które są 

jej własnością i na razie obejmuje to teren województwa zachodnio – pomorskiego, 

- zgłaszają się do mnie matki, z zapytaniem czy muszą dzieci odbierać o godzinie 13.00 

skoro panie przedszkolanki siedzą do godziny 15.00, dyrektor odsyła z tym zapytaniem do 

wójta a wójt do dyrektora. 

 

Bogdan Karczyński – od 2 dni w Głodowie leci brudna woda na osiedlu, kto ma za to 

zapłacić? 

 

Benedykt Knitter – w Sobączu też leci brudna woda. 

 
Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawach:   
a) przyjęcia statutu związku gmin pod nazwą Związek Gmin Wierzyca 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 

 
Radni 11 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) zmian w budżecie gminy 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – brak środków na budowę wiaty w Lubieszynie – przyjęliśmy budżet i 

uzgodnienia z osobami deklarującymi się pomóc, praca częściowo została wykonana, ale 

zaangażowanie nie jest wystarczające i wzrosły nam koszty. Jeżeli znajdzie się jakiś 

sponsor to może uda nam się dokończyć, 

- podwyżka opłat za śmieci – wójtowie zostali wmanipulowani w grę SITA, robią 

podwyżkę i nikogo o tym nie informują to jest nie fair, porozumiem się z wójtami 

przygotujemy protest w tej sprawie, bo podwyżka nie była uzasadniona, 

- instalacje gazu łupkowego – nie wiemy jeszcze gdzie te złoża się znajdują, pytaliśmy 

firmę, ale oni sami jeszcze do końca też nie wiedzą i Czekaja na wyniki badań. 

 

Sekretarz – „barszcz Sosnowskiego” – właściciele nieruchomości zobowiązani są do 

zwalczania tej rośliny na swoich gruntach. Na gruntach gminnych nie ma tej rośliny. 

Możemy prosić jedynie właścicieli żeby zadbali o oto żeby się rozprzestrzeniała, 

- rozorywanie granic działek gminnych – nie można rozorywać, bo są to działki 

inwestycyjne. 

 

Krystian – ograniczenie prędkości i wycięcie krzaków na drodze Lubieszyn – Wysin –

pismo w tej sprawie zostało już złożone do ZDP, dodatkowo pisaliśmy także o Orle z 

interpelacji z ostatniej sesji. Podjęli już działania w Orlu, ale pewnie tak jak my maja 

problemy z ilością pracowników, 

- brudna woda – w ostatnim czasie mieliśmy sporo awarii, które ciągną się już od czasu 

burz, wczoraj zakończyliśmy płukanie sieci w Liniewie, nie otrzymaliśmy żadnych 

informacji o Głodowie i Sobączu. Wyślemy ludzi do przepłukania tych sieci. 

 

Zbigniew Werczyński – panie przedszkolanki mają 5 godzin dziennie pracy z dziećmi, 

zostało to zatwierdzone przez Radę Gminy. Za opłatą zorganizowaliśmy dodatkowe 

godziny opieki dla dzieci, ale jak trzeba było płacić to już chętnych nie było. W przedszkolu 

pracują 2 przedszkolanki, 1 pomoc i 1 woźna. Wiem, że w ubiegłym latach matki po cichu 

umawiały się z paniami, że przypilnują dzieci, ale zakazałem takich praktyk. Na 

przedłużenie odpłatne w przedszkolu w ubiegłym roku były chętne 2 mamy. 
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Sekretarz – zadaniem gminy jest zabezpieczyć 5 godzin w tygodniu na przedszkole, jeżeli 

ma być ich więcej to trzeba zreorganizować działanie przedszkola i ustalić stawkę za 

godzinę pobytu. Stawki kształtują się w okolicach 2,5 – 3 zł, co daje na miesiąc ok. 150 - 

180zł. Jeżeli będzie potrzeba to wójt wystąpi z projektem uchwały w tej sprawie. 

 

Zbigniew Werczyński – jeżeli mają być rodzice o tym informowani to muszą znać 

konkretne stawki. 

 

Stanisław Burek – 2 osoby mają 5 godzin, a 2 mają 8 godzin. 

 
Zbigniew Werczyński – pani woźna otwiera rano, pali i sprząta. Pomoc przygotowuje 

materiały dydaktyczne, pomaga w opiece nad dziećmi. Osoby dydaktyczne również pracują 

40 godzin i jest to rozłożone na nauczanie, przygotowanie konspektów i planów pracy i 

pomocy dydaktycznej. 5 godzin jest poświęcone na pracy z dziećmi. 

 

Łucja Rudnicka – grupa 5-latków jest bardzo duża. Czy nie byłaby tam potrzebna pomoc? 

 

Zbigniew Werczyński – chcieliśmy, ale niestety nie ma na to pieniędzy w budżecie, pani 

woźna doraźnie pomaga przy dzieciach, mamy także stażystkę z Liniewka. 

 

Ad.8 
Wolne głosy i wnioski 
 

Józef Moritz – sprawa dotyczy segregacji śmieci, czy nie można załatwić dużych koszy do 

segregacji, bo nie chcą zabierać worków, które stawiamy koło koszy. 

 

Krystian Breski – każdy może zamówić większy kosz do swojej posesji do segregacji bez 

opłat, w Liniewie były duże kosze do segregacji, ale wrzucano tam to czego nie powinno 

tam być. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.00 

 
 
 

 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                        Wiesław Szarmach 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

 

 
 


